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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 9. REDNE SEJE   
 
dr. Karol Peter Peršolja  
Zanima ga, ali je bil izdelan popis poškodovanih zidov zaradi zadnjih obsežnih padavin. Opozori na en 
podporni zid v Gonjačah, ki je bil zgrajen cca 15 let nazaj in je že kar precej načet in obstaja nevarnost, da 
pride do plazu. Predlaga čim prejšnji ogled.   
 
Sebastjan Arčon – Režijski obrat 
Opravljen je bil ogled poškodovanih zidov in sicer na lokacijah Hum, Višnjevik, Dobrovo, Medana proti Ceglemu, 
Ceglo, Gradno, Kojsko, Plešivo. Ocenjena dolžina zidov obsega cca 800 kvadratnih metrov. Ogledi so zajemali 
najnujnejše točke, poškodovanih obcestnih zidov in zajemajo delne točkovne oziroma delno pasovne sanacije 
obstoječih zidov. Pri popravilih in obnovi se bo dajalo prioriteto najnujnejšim predelom glede na kategorizacijo 
ceste in zasedenost ceste s prometom. Ocena obsega kvadrature, za osnovna popravila oziroma vzdrževanje 
obcestnih zidov. V kolikor se pokaže na določenih mestih, da je potrebno izvesti investicijski poseg, 
geomehansko rešitev ter izvedbeni načrt, se predel obravnava posamično in ni zajet v oceno. V oceni tudi ni 
zajeta sanacija plazu, kajti le ta se obravnava posamično. 
 
Anja Pertovt 
Na razglednem stolpu v Gonjačah se nahaja drevo, katero je bilo poškodovano v letošnjem neurju 24. 7. 
2023. Lepo bi bilo, da bi ga v celoti požagali, ker v takem stanju kakor je sedaj kvari zgled celotni okolici 
stolpa. Predlaga zasaditev dveh novih dreves 
 
Sebastjan Arčon – Režijski obrat  
Drevesa, ki so zasajena v okolici spomenika spremljamo in po potrebi tudi čistimo v okviru rednega vzdrževanja. 
Vašo pobudo bomo obravnavali in ustrezno ukrepali, vsekakor pa se bomo pred celotnim posegom žaganja 
posvetovali s hortikulturistom. V kolikor bo tudi njegovo mnenje, da je drevo primerno za razžagane, bomo to 
tudi storili. 
 
Lilijana Kastelic   
S strani nekaterih občanov je bila obveščena, da je Krčniku po teh ujmah naneslo ogromno vejevja in je 
poškodovana ograja. Ker turisti še vedno obiskujejo to naravno znamenitost se jim zdi smotrno, da se očisti in 
uredi.   
 
Sebastjan Arčon – Režijski obrat  
Vprašanje smo naslovili na podjetje Hidrotehnik Vodnogospodarsko podjetje d.o.o. in s strani vodovarstvenega 
nadzornika, Jakoba Šimona prejeli naslednji odgovor:  
»Preveril sem, kako je s čiščenjem pregrad na Kožbanjščku. Vloga za pridobitev dovoljenja za poseg v naravo je 
bila poslana dne 2. 2. 2016. Dne 11. 3. 2016 je bil odgovor ZRSVN glede izvedbe, da se ta zavrne. Razlog je v 
tem, da se obe pregradi nahajata na zavarovanem območju (naravni spomenik): Kožbana, Krčnik – soteska s 
koriti in naravnim mostom, za katerega je izdan odlok, kakor tudi na posebnem varstvenem območju Natura 
2000. Zatem je dne 22. 3. 2016 UE Nova Gorica prejela s strani Hidrotehnika pripombe na mnenje s presojo 
sprejemljivosti posegov v naravo. Zavod RS za varstvo narave je poslal 2. 4. 2016 iste ugotovitve, kot pred tem, 
zato posega še vedno nista bila sprejemljiva, z zaključkom, da se ne izvedeta.  
Hidrotehnik se je nato ponovno pritožil, čemur je sledila ustna obravnava, kjer s strani ZRSVN poseg še vedno ni 
bil sprejemljiv.  
Sami se zavedamo potrebe po čiščenju obeh zaplavnih pregrad, zato sem danes dne 7. 12. 2023 klical 
predstavnika ZRSVN OE Nova Gorica, da bi preveril, če se je njihovo mnenje v tem času spremenilo, ampak mi je 
zagotovil, da ostaja isto. Zato bi tudi ob ponovni vlogi za pridobitev dovoljenja za poseg v naravo pri upravnem 
organu le-ta bila zavrnjena. 
Na tej točki zato del ne moremo izvesti, tudi če se strinjamo, da bi z vidika poplavne varnosti bila potrebna.« 



 Vilko Prinčič  
1. Postavitev luči za javno razsvetljavo v zaselku Valerišče (Cerovo), ki ni osvetljeno  – občan je pripravljen 

10 luči donirat 
2. Cestne ovire v Gornjem Cerovem – ena ovira ni na pravem mestu, postavljena je pred hišo, natanko kjer 

ima lastnik spalnico in je zanj to zelo moteče. Namreč med hišo in cesto je pločnik in ker na pločniku ni 
ovire, avtomobili vozijo po pločniku. Predlaga odstranitev cestne ovire in postavitev na drugo 
primernejšo lokacijo (npr. ob otroškem igrišču).  

3. V Gornjem Cerovem je bila v letošnjem letu postavljena tudi mobilna antena. Postavljena je pa na žalost 
tako, da je v Cerovem trenutno mobilni signal slabši kot je bil. Zato naproša občino, če lahko posreduje 
pri odgovornih podjetja Telemach, da se to čim prej uredi.     

 
1. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Pobudo občana vsekakor pozdravljamo. Predlagamo, da občana napotite na občinsko službo za Okolje in 
prostor, da uskladimo vse podrobnosti, lokacijo svetilk, moč svetilk, lokacijo prižigališča itd..  

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Moteča ovira je bila odstranjena. Projektant bo pripravil novi predlog umiritve prometa na vaškem trgu in 
po uskladitvi s predstavniki vaške skupnosti gre lahko predlog za vzpostavitev območja omejene hitrosti v 
sprejem na občinski svet. 

 
3. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Problem zagotavljanja ustreznega mobilnega signala v Gornjem in Dolnjem Cerovem je že dalj časa pereča 
tema. Pred leti je Občina poskušala skupaj s ponudniki mobilnih storitev poiskati lokacijo postavitve 
oddajnika na način, da bo mobilni signal pokrival kar se da najširše območje, vendar se takrat del krajanov s 
predlagano rešitvijo ni strinjal, zato do realizacije ni prišlo. Kasneje je operater sam postavil mobilno 
anteno na privatnem zemljišču. Občina na operaterjevo izbiro lokacije ni imela vpliva. Po pridobitvi 
odgovora s strani operaterja zakaj prihaja do motenj oz. slabšega signala vas obvestimo.   

 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
V tem mandatu se je prenovila garnitura članov komisije in si želi pristopiti h konkretnemu delu in postavlja 
nekaj vprašanj: 

1. Kaj Občina konkretno pričakuje od Komisije?  
2. Katera področja lahko pokriva in ali ima kakršnakoli pooblastila pri svojem delovanju? 

 
Vprašanja v konkretnih primerih: 

1. Kakšno vlogo oz. kaj lahko naredi Komisija v primeru, da bi občani želeli organizirati dogodek čez 
mejo? 

2. V primeru, da med obiskom v pobrateni Občini, pride do želje njihovega župana, da bi začeli 
sodelovanje med osnovnimi šolami in drugimi društvi, ali je ta organizacija v domeni Komisije ali se 
to željo preda naprej na Občino oz. ZTKMŠ? In ali lahko potem Komisija bdi nad izvedbo, saj bo, po 
vsej verjetnosti, ob naslednjem obisku s tem županom ponovno tekla debata na isto temo ali pa bo 
morda takrat že želel konkretne rezultate oz. izvedbo. 

 
Si je pa Komisija že zadala projekt, da najde način, kako se predstavniki občine, ki se udeležijo dogodkov, 
predstavijo zunaj občinskega prostora in upamo, da bomo lahko skozi pridobljene odgovore projekt tudi 
kmalu predstavili Občinskemu svetu.  
 
Župan Franc Mužič 
Komisija za čezmejno sodelovanje je županova komisija. Imenoval sem jo na zaupanje in z namenom, da krepi 
obstoječe in ustvarja nove čezmejne povezave. Občina Brda je namreč pobratena s kopico občin v sosednjih 
državah: občinama Števerjan in Krmin v Italiji, Matulje in Barban na Hrvaškem in Pliberk v Avstriji. Ravno tako 
posebne prijateljske vezi gojimo z občino Priverno v Italiji, v Srbiji z občino Loznica, pa še rusko občino Dubna 
ter makedonsko občino Demir Kapija. Daleč največ prijateljskih vezi gojimo v Avstriji z občinami Celovec, Beljak, 
Velikovec, Globasnico, Breže in Kötschach-Mauthen. Pomembno vlogo ima tukaj dolgoletni prijatelj Občine Brda 
Bernard Sadovnik in Alpsko-jadranski center za čezmejno sodelovanje, ki sta nam v preteklosti odprla številna 
pomembna vrata v avstrijski prestolnici. 
V sled navedenemu od Komisije za čezmejno sodelovanje pričakujem tvorno, opolnomočeno in polno 
sodelovanje, pa tudi proaktivno delovanje. Moja vrata so bila vedno in bodo tudi v bodoče odprta za vse 
pobude, ki bodo ustvarjale nove čezmejne povezave in sodelovanja. Pričakujem pa tudi, da nadaljujemo s 
prakso tradicionalne prisotnosti in širjenja glasu gostoljubnih Brd na temeljnih dogodkih v pobratenih in 
prijateljskih občinah.  



Vsaka nova pobuda čezmejnega sodelovanja je samo dobrodošla, njena tehnična izvedba , financiranje in druge 
podrobnosti so gotovo v domeni občinske uprave in medsebojnega dogovora, nikakor pa ne predstavljajo 
temeljnega izziva delovanja komisije. Ključno, v kar se morajo člani komisije usmeriti in osredotočiti je, da 
delovanje v komisiji prevzamejo k srcu kot poslanstvo, ki ustvarja nove pogoje za razvoj občine in gospodarskih 
priložnosti njenih občanov.  
 
Teja Jelina  
 
 

 
 



 
 
 
Dejan Rusjan – Oddelek za Okolje in prostor  
Pripravili bomo načrt prometne ureditve in predlog splošnega akta občine za vzpostavitev območja omejene 
hitrosti podali v sprejem na seji občinskega sveta. 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


